



### 3 香港 x 深圳憬居酒店優惠條款及細則

1. 此優惠有效期至 2026 年 12 月 31 日。
2. 此優惠只適用於 3HK 現有客戶。
3. 客戶透過深圳憬居酒店微信專用訂房號，以 3HK 客戶名義訂房，即可享受以下優惠。
  - 高級大床或雙床客房，含單人早餐，價值 RMB 500
  - 特色親子兒童套房享實時 88 折優惠
4. 優惠需視乎預訂時的實際房間供應情況而定。
5. 請於入住前截圖儲存您的 3HK e-ID，以便酒店職員核對身份。
6. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
7. 本公司保留隨時修改本優惠之條款及細則的權利，以及終止優惠之權利而不作另行通知。
8. 如有任何爭議，本公司及深圳憬居酒店留最終決定權。



憬居酒店预订部



扫一扫上面的二维码图案，加我为朋友。

即SCAN酒店微信專用訂房號，並以3HK客戶名義訂房，方可享上述優惠

酒店地址：深圳福田區蓮花街道景華社區景田路78號婦兒大廈28樓

## Terms and conditions of 3HK x Shenzhen Jingju Hotel Offer

1. This offer is valid until 31 December 2026.
2. This offer is available for 3HK existing customers only.
3. Customers can enjoy the following discounts by booking through the exclusive WeChat reservation code of Shenzhen Jingju Hotel and and make reservations under the name of a 3HK customer.
  - Superior king or twin room, including single breakfast, priced at RMB 500.
  - All themed family children’s suites with a 12% discount on the real-time price.
4. This privilege is subject to actual room availability at the time of booking.
5. Please take a screenshot of your 3HK e-ID before check-in for hotel staff to verify your identity.
6. Hutchison Telephone Company Limited (“The Company”) is not the provider or supplier of these offers and shall not be responsible for any matters relating to the service or product.
7. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate all or any part of the promotion at any time without prior notice or reason.
8. In the event of disputes arising from these offers, the decisions of the Company and Shenzhen Jingju Hotel shall be final and conclusive.



憬居酒店预订部



扫一扫上面的二维码图案，加我为朋友。

Scan the hotel’s WeChat booking QR code now

Reservations must be made under the name of 3HK customer to enjoy above discounts.

Hotel address: 28/F, Women & Children Centre, No.78 Jingtian Road, Jinghua Community, Lianhua Street, Futian District, Shenzhen